
Referat bestyrelsesmøde 12 marts 2025  

Til stede: Mikkel, René, Kira, Helle og Erik 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer og referent 
2. Godkendelse af referat fra d. 26/2-25 
3. Orientering fra daglig ledelse 

a. Ændring af lejlighed, Tagensvej 216 
b. Ændring af lejlighed, Tagensvej 218 
c. Tilbud på ny container indhegning, Typografernes Hus 
d. Personalet – (Henrik W deltager) 

4. Vaskerierne 
5. Lejlighedsanvisning 
6. Reception d. 2/4 – 2025 – hvem gør hvad? 
7. Evt. 

  



1. Valg af ordstyrer og referent 
 René blev valgt som ordstyrer og Helle som referent. 

 
 
2. Godkendelse af referat fra d. 26/2-25 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger 
 
 
3. Orientering fra daglig ledelse 
 

a. Ændring af lejlighed, Tagensvej 216 (bilag vedlagt) 

 Der søges om at lave et hul i køkkenet ind mod stuen. 

 Det blev afvist. 

 Der søges om at lave en åbning mellem stue og mellemgang. 

Bestyrelsen besluttede, at bede Driften om at tage kontakt til beboer for at 
komme  forbi og se på det.  

b. Ændring af lejlighed, Tagensvej 238 (bilag vedlagt) 
Bestyrelsen besluttede at godkende ændringen.  

 
c. Tilbud på ny container indhegning, Typografernes Hus 

Bestyrelsen besluttede at sige ja til det oprindelige forslag med stemmerne 3 for og 1 
imod.  

d. Personalet – (Henrik W deltager) 

Lukket punkt. 

 

4. Vaskerierne 

Vi er startet prøveperioden med at holde åbent i vaskerierne hele døgnet og at der 
fremadrettet koster kr. 10,- i bod for ikke at bruge sin vasketid. Vi evaluerer 
prøveperioden d. 7. maj 2025.  

 

5. Lejlighedsanvisning 

Kira er kommet til bunds i alle mails og der blev i sidste uge lejet 3 lejligheder. 



Hjemmesiden opdateres med billeder og ansøgningsblanket.  

 
6. Reception d. 2/4 – 2025 – hvem gør hvad? 

Bestilling af mad – leje af pølsevogne er gjort (husk strøm). 

Bestilling af drikkevarer – vi beder Driften om at bestille fadølsanlæg og hente 
drikkevarer i Netto/Lidl.  

Vi kigger på at få indkøbt nogle pavilloner – vi beder Driften om at kigge på det.  

 
7. Evt. 

Hjemmeside 
Vi skal have undersøgt hvad det koster at få en ny hjemmeside. Bestyrelsen orienterer 
sig. 
 
1. maj 
Vi skal have indkaldt festudvalget og få planlagt 1. maj – der afholdes lige som det plejer.  
Helle er ansvarlig.  
 
Udsmykning af kældrene 
Vi kigger på at få sat plader op og give kunstnerne mulighed for at udsmykke vores 
kældre.  
 
Ny klub?  
Vi talte om der var interesse for at lave en ølbryggerklub – vi laver et opslag på Facebook 
for at høre om der er interesserede.  
 
Overtagelse af lejlighed 
Et medlem har søgt om at overtage sin fars lejlighed (han bor selv i lejligheden). 
Medlemmet har tilkendegivet at lejligheden i den forbindelse skal renoveres.  
 
Vi beder administrator om at komme med en anbefaling. 
 


